

Terms and Conditions

الشروط و الاحكام

- These Terms and Conditions for Samsung Promotion (the “Promotion”) is provided for Samsung Device mentioned below (the “Device”) this Promotion is provided by Samsung Electronics Levant/Jordan (“Samsung”) and designed for its Customers (“Customer(s”).
 - When Customer purchases Samsung Galaxy-A35 5G and/or Samsung Galaxy Galaxy-A55 5G 128GB and/or 256GB , they will get 10% discount on Wearables and accessories and x2 Samsung Reward points (“Promotional Gift”).
 - This Promotion is valid from 13th of March 2024 until the 30th of April 2024 (“Promotional Period”).
 - The Promotional Gift shall be provided subject to its availability and Samsung shall not be obliged to provide any alternative material related to the Promotional gift if such Promotional gift becomes no longer available.
 - In order to utilize the Promotion, Customers should purchase the Device during the Promotional period only.
 - The Promotional Gift cannot be exchanged by cash or any other item.
 - The offer cannot be used in conjunction with any other discount.
 - Orders fulfillment depends on stock availability, even if your order request was confirmed, this shall not mean that your request will be processed, it only means that we received your request.
 - Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify and/or vary any of
- هذه الشروط والأحكام ذات صلة بالعرض الترويجي (“العرض الترويجي”) لجهاز سامسونج المذكورة أدناه (“الجهاز”). تم تقديم هذا العرض الترويجي بواسطة شركة سامسونج الكترونكس ليفانت/الأردن (“سامسونج”) وتم تصميمه لعملائها (“العملاء”).
 - عند شراء جهاز سامسونج جالاكسي الخلوي A35 5G و/أو جهاز سامسونج جالاكسي الخلوي A55 5G سعة 128GB و/أو GB256، سيحصل العميل على خصم 10% على الاكسسوارات و الأجهزة القابلة للارتداء بالإضافة الى x2 نقاط Samsung Reward (“الهدية الترويجية”).
 - العرض ساري من تاريخ 13 آذار 2024 حتى تاريخ 30 نيسان 2024 (“فترة العرض”).
 - يتم تقديم الهدايا الترويجية حسب توافرها، ولن تكون سامسونج ملزمة بتوفير أي بدائل متعلقة بالهدايا الترويجية إذا لم تعد هذه الهدية الترويجية متوفرة.
 - للاستفادة من هذا العرض، يجب على العملاء طلب شراء الأجهزة خلال فترة العرض فقط.
 - لا يمكن استبدال الهدية الترويجية بالنقود أو أي هدية أخرى.
 - لا يمكن استخدام أو دمج الهدية الترويجية مع أي خصم آخر.
 - ان كمية الأجهزة المخصصة لهذا العرض محدودة، و يعتمد تأكيد شحن طلبكم على مدى توفر الأجهزة، حتى إذا تم تأكيد طلبك المسبق، فهذا لا يعني أننا قبلنا طلبك، بل يعني فقط أننا استلمنا طلبك.
 - يحق لسامسونج بموجب تقديرها الخاص والمطلق إنهاء أو تعديل أو تغيير أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.

these Terms and Conditions at any time prior or during the Promotion Period.

- Any dispute of whatever nature directly or indirectly related to this Promotion shall be governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan and shall be resolved by the competent courts in Amman.
- أي نزاع من أي نوع كان، بشكل مباشر أو غير مباشر، يتعلق بالعرض الترويجي يحكم حسب قوانين المملكة الأردنية الهاشمية ويتم تسويته من خلال المحاكم المختصة في عمان.